
 

Anteckningar – Årsmöte för Ett enat Bohuslän 7 mars 2025 
 

Tid och plats: kl. 9.30-12.00, 7 mars 2025, Smögens Hafvsbad, Sotenäs kommun 

 

Deltagare, se separat förteckning. 

1. Välkomna och inledning  

Miguel Odhner, ordf. Styrgruppen för Ett enat Bohuslän hälsade välkommen och öppnade mötet.  

Ordförande gav en bakgrund till Ett enat Bohuslän, om årsmötets roll, styrgruppens roll samt 

presenterar dagens agenda. 

Therése Mancini, KSO hälsade välkommen till Sotenäs. 

 

2. Helén Eliasson, regionstyrelsens ordförande, Västra Götalandsregionen 

Helén Eliasson talade om besöksnäringens betydelse för Bohuslän och om de insatser regionen gör i 

området.  

 

3. Turistrådets arbete inom Ett enat Bohuslän 

Fredrik Lindén och Marie Linde, Turistrådet Västsverige, presenterade Turistrådets arbete i Bohuslän 

under året. 

 

4. Gemensamt Leaderprojekt 

Jessica Waller, Stenungsunds kommun och Fredrik Lindén och Marie Linde presenterade ett nytt 

Leaderprojekt för Bohuslän. Projektet heter Bohusläns temaveckor och har som syfte att öka 

beläggningsgraden under de tider på året då det inte är så mycket turister i Bohuslän. Genom att 

företag och kommuner arbetar fram attraktiva erbjudanden under ett gemensamt tema skapas 

reseanledningar som lockar till besök. Beslut om projektet fattas av Leader i slutet av maj. 

  

5. Vad har hänt inom fokusområdena under 2024 och vad planeras under 2025?  

 

o Hållbarhet   

Elenor Olofsson, Sotenäs kommun presenterade arbetet med hållbarhet. 

Arbetet med kampanjkonceptet ”Håll Bohuslän rent” fortsätter. Samtliga kommuner är medlemmar i 

Håll Sverige rent. Syftet med kampanjkonceptet är att göra det lätt för besökare och invånare att göra 

rätt och att bidra. Här kommuniceras allt bra som görs under ett och samma paraply. 

 

o Vandringsleder (Bohusleden och Kuststigen)  

Linus Kron, VD Västkuststiftelsen presenterade arbetet med vandringsleder i Bohuslän. 

Arbetet med Bohusleden och Kuststigen har gått framåt under året. Ett stort projekt har blivit beviljat 

från Tillväxtverket. Inom detta projekt har ytterligare upprustning av lederna skett.  

 



 

o Cykelled genom Bohuslän  

Linus Kron, VD Västkuststiftelsen presenterade arbetet med cykelled genom Bohuslän. 

Trafikverket har börjat handlägga cykelleden genom Bohuslän. Leden kommer i ett första skede att 

sträcka sig från Göteborg till Tanumshede. Västkuststiftelsen satsar också mycket på 

mountainbikeleder.  

o Mobilitet 

Karin Åkerman, Tjörns kommun och Stefan Björling, Orust kommun presenterade arbetet inom 

fokusområdet mobilitet. Syftet med arbetet är att skapa ett mer tillgängligt Bohuslän och ett ökat 

hållbart resande. Ett lyckat försök med bussar till evenemang har genomförts och ett webinarium på 

tema mobilitet genomfördes i februari. 

 

6. Lokala turistorganisationernas insatser inom Ett Enat Bohuslän 

Cia Säll, Lysekils kommun och Ann Haraldsson, Visit Västkusten, presenterade de lokala 

turistorganisationernas arbete under året.  

 

7. Året som gått ur företagens perspektiv 

Ingela Holgersson, Skärgårdsidyllen, berättade om aktivitetsföretagens situation. De flesta är små 

företag med få anställda, som ändå är oerhört viktiga för att skapa reseanledningar.  

Pelle Olausson, Lagunen, berättade om året som gått ur campingföretagens perspektiv. Pelle visade 

också på campingens betydelse för besöksnäringen i Bohuslän.  

Janne Bark, Musselbaren, berättade om restaurangernas situation och beskrev hur konjukturläget slår 

hårt mot branschen. 

Susanne Johansson, Storhotellgruppen, berättade om läget för Bohusläns stora hotell. 

 

8. Val av samarbetsområden under det kommande året 

Årsmötet beslutade att under det kommande året prioritera följande insatsområden: 

• Hållbarhet – Ansvariga: Strömstad, Sotenäs och Tanum 

• Vandringsleder – Ansvariga: Västkuststiftelsen, Kungälv och Stenungsund 

• Cykelled genom Bohuslän – Ansvariga: Västkuststiftelsen och Munkedal  

• Mobilitet – Ansvariga: Orust och Tjörn 

• Varumärket Bohuslän genom projektet Bohusläns temaveckor – Ansvariga: Turistrådet 

Västsverige, Stenungsund och Uddevalla 

 

9. Val av nya ledamöter 

 

Årsmötet beslutade att välja följande personer till nya ledamöter i styrgruppen: 

Marcus Palm, Strömstad kommun 

Elenor Olofsson, Sotenäs kommun 

 

De ersätter: 

Ronny Svensson, Orust kommun 

Åsa Massleberg, Strömstad kommun 



 

 

 

10. Nästa årsmöte  

 

Årsmötet beslutade att nästa årsmöte sker på förmiddagen den 6 mars 2026 i Öckerö kommun.  

 

11. Avslutning  

 

Ordförande Miguel Odhner tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

 

Presentationer från årsmötet hittar ni på denna länk 

https://www.vastsverige.com/ettenatbohuslan/dokument-kopplade-till-ett-enat-bohuslan/  
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